
Warszawa 12-09-2024 r. 
  
Walne zebranie odbyło się drugiego dnia Sympozjum PTBI 2024, tj. 12.09.2024, na 
Politechnice Warszawskiej pod przewodnictwem Prezesa PTBI Bartosza Wilczyńskiego. 
  
Obrady miały następujący porządek: 
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2.  Sprawozdanie Zarządu. 
3. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 
4. Wybranie Komisji Skrutacyjnej. 
5. Głosowanie nad przyjęciem absolutorium dla Zarządu. 
6. Omówienie studenckiego sympozjum Biomeeting 

7. Wolne wnioski. 
  
Opis przebiegu obrad: 
 
Prezes Bartosz Wilczyński omówił sprawozdanie Zarządu (dokument dostępny na stronie), 
które dotyczyło następujących kwestii: 
- kiedy odbyły się zebrania Zarządu, 
- omówienie przebiegu konferencji BIT oraz Sympozjum PTBI, 
- omówienie spraw związanych z dotacją Ministerstwa (Doskonała Nauka), 
- przedstawienie wyników konkursów na najlepsze prace doktorskie (2023), magisterskie 
(2023) oraz inżynierskie/licencjackie (2023/24), 
- aktualna liczba członków PTBI wynosi 162 osób. Po akcji przypominania o opłaceniu składek 
przeprowadzonych przez M. Dąbrowskiego oraz B. Wilczyńskiego usuniętych z bazy zostało 
ponad 40 osób. Akcja uaktualnienia faktycznej liczby członków Towarzystwa  
Bioinformatycznego będzie kontynuowana, a osoby nie opłacające składek przez ostatnie 
lata będą usuwane systematycznie z bazy. 
- omówienie konferencji studenckiej Biomeeting w Kroczycach i dofinansowanie konferencji 
przez PTBI. 
  
Skarbnik Paweł Łabaj zreferował sprawozdanie finansowe, które dotyczyło następujących 
kwestii: 
• Poniesione koszty w trakcie konferencji BIT oraz Sympozjum PTBI 
• Dodacje MNiSW, które uzyskaliśmy w ubiegłym roku na przeprowadzenie BIT i 

Sympozjum 

• Poniesione koszty obsługi, np. opłacenie domeny webowej na okres 10 lat z góry. 
• Pozyskanie sponsorów na Sympozjum PTBI 
• Aktywnych członków, którzy opłacili składki do września 2024 było 38 

• W związku z koniecznością zwrotu niewykorzystanej kwoty za dotację MEiN na 
konferencje, planowany wynik finansowy Towarzystwa za rok 2024 jest ujemny i wynosi 
-2150 zł 

• Majątek Towarzystwa na koniec roku 2024 szacowany jest na 96 500 zł. 
  

  
Rozwinęła się dyskusja na temat 
• Opłacenia składek dożywotnio. Janusz Bujnicki zaproponował żeby umożliwić płacenie 

składki po uzyskaniu pewnego stopnia naukowego, np. jako wielokrotność 10 składek. 



Jako przykład wspomniano o innych towarzystwach naukowych, w których jest taka 
możliwość 

• Propozycja lokowania części pieniędzy towarzystwa jako lokat, w celu uzyskania 
dodatkowego dochodu. 

 
W kolejnym punkcie obrad Piotr Łukasiak przedstawił uwagi do sprawozdania finansowego 
Zarządu zgłaszane przez komisję rewizyjną: 
• Raportowana liczba członków przedstawia w tej chwili liczbę zbliżoną do faktycznej 

liczby członków 
• Zwrot dotacji do ministerstwa był zbyt późny i należało zapłacić odsetki 
• Opłacanie części wydatków z subkonta, do którego komisja rewizyjna nie ma dostępu 
• Wypłaty z bankomatów lub blikiem, które nie powinny mieć miejsca. Wszystkie 

omyłkowe opłaty zostały po czasie zwrócone przez osoby z zarządu 
• Sprawozdanie od księgowości nie jest spójne ze sprawozdaniem przedstawionym przez 

Skarbnika. Jest to niewielka kwota, ok 400 zł, ale wymaga dalszego wyjaśnienia z 
księgowością 

• Wydatki zostały wykorzystanie zgodnie z celami statutowymi Towarzystwa 
• Komisja rewizyjna nie zatwierdziła rozliczenia finansowego ze względu na nieścisłości w 

raporcie 
 
Bartosz Wilczyński wyjaśnił kwestie poruszone przez Komisję Rewizyjną, w tym opłacanie 
zaległych odsetek, czy przykładową płatność blikiem przez członków zarządu, którzy mają 
również prywatne konta w mBanku. 
 
Komisja skrutacyjna została powołana w składzie Witolda Rudnickiego i Małgorzaty 
Kotulskiej. Na listę obecności pojawiło się 25 członków, do czasu głosowania kilkoro 
członków zdążyło się oddalić z sali obrad. 
  
Głosowanie nad absolutorium dla Zarządu, jawne, wyniki komisji skrutacyjnej: 
ZA: 20 głosów; 
PRZECIW: 0 głosów; 
WSTRZYMAŁY SIĘ: 0 głosów; 
  
 
Bartosz Wilczyński omówił Uchwałę powołania Rady Studenckich Kół Naukowych (SKN) 
współpracującej z PTBI. 
Małgorzata Kotulska podsumowała entuzjastyczne relacje studentów z wyjazdu na 
Biomeeting. I stwierdziła, żeby zachęcać studentów do tego rodzaju wyjazdów, oraz do 
wyjazdów konferencyjnych, co może zachęcić ich do podjęcia pracy naukowej. 
 
Dalsze dyskusje dotyczyły poprawności Regulaminu Rady Studenckich Kół Naukowych.  
 
Jerzy Tiuryn poruszył kwestię oceny posterów, że w tym roku lista posterów była bardzo 
chaotyczna i ciężko było znaleźć oceniane postery. Należy to usprawnić w kolejnych latach. 
 
Witek Rudnicki przedstawił termin kolejnego Sympozjum PTBI w Białymstoku, 17-
19.09.2025.  
 


